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Supermarkten moeten op etiketten van vleesproducten de slachtwijze vermelden. Minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij, Cees Veerman, pleit hiervoor. 

Veerman voert momenteel overleg met supermarkten en slachterijen over dergelijke informatievoorziening. De
minister vindt het van belang dat consumenten weten hoe een dier is gedood. Dit zei Veerman op vragen van
Tweede Kamerlid Geert Wilders (Partij voor de Vrijheid) over de verkoop van halal-vlees. 

Veerman wil geen dwingende maatregelen aankondigen; hij vindt dat supermarktketens zelf hun
verantwoordelijkheid moeten nemen. De minister wil het onverdoofd slachten niet verbieden, maar benadrukt
dat er strikte regels zijn die hiervoor gelden.
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